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Abstract (en)
[origin: CN210634883U] The utility model relates to equipment for orienting a film sleeve applied to a container. The film sleeve comprises a first
orientation feature (6) and the container comprises a second orientation feature (18). The device comprises: a transport device (14) on which the
container with the applied film sleeve can be transported in a transport direction (24); fixing means (20, 20.1, 20.2, 37, 37.1,37.2) for fixing the
container, such that the container is fixed relative to the transport device; and a rotating mechanism (25, 25.1, 25.2) for orienting the film sleeve
applied to the container, therotation mechanism is designed to rotate the film sleeve about its longitudinal axis (39) by an angle value (40) when the
first orientation feature and the second orientation feature do not overlap each other or have a deviation of greater than +/-5%, so that the film sleeve
is subsequently arranged in the target position (42).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1, 35) zum Ausrichten einer auf einem Behälter (2) aufgebrachten Folienhülse (3, 36). Die Folienhülse
umfasst ein erstes Ausrichtmerkmal (6) und der Behälter ein zweites Ausrichtmerkmal (18). Die Vorrichtung umfasst eine Transportvorrichtung
(14), auf der der Behälter mit der aufgebrachten Folienhülse in eine Transportrichtung (24) transportierbar ist, Fixiermittel (20, 20.1, 20.2, 37, 37.1,
37.2) zum Fixieren des Behälters, so dass der Behälter relativ zu der Transportvorrichtung fixiert ist, und Drehmittel (25, 25.1, 25.2) zum Ausrichten
der aufgebrachten Folienhülse, die ausgelegt sind, wenn das erste und zweite Ausrichtmerkmal einander nicht überlagern oder mehr als ±5%
Abweichung aufweisen, die Folienhülse um einen Winkelwert (40) um ihre Längsachse (39) zu drehen, so dass danach die Folienhülse in einer Soll-
Position (42) angeordnet ist. Zudem betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Ausrichten einer auf einem Behälter aufgebrachten Folienhülse.
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